Special Power of Attorney

the undersigned **MOHAMMAD HAMAYOUN MOHAMMAD** YAOUB. Nationality: Pakistan, holder of Passport No. (AD6241122) (hereinafter referred to as the "Principal") in my capacity as a Partner & Manager (DYNAMIC **DELTA** ELECTROMECHANICAL WORKS L.L.C) a duly licensed company under the Commercial License No. (740599) issued by the Department of Economic Development in Dubai; hereby appoint and authorize Mr. DILDAR HUSSAIN DILAWAR KHAN, Nationality: Pakistan. holder of Passport No. (CA6898892) (hereinafter referred to as the "Attorney") to represent the company and act on its behalf. The Powers of the Attorney shall include the following:

- 1. Open, operate and close bank accounts in the name of the Company with any banks in UAE; to manage such accounts by withdrawing and depositing monies; to issue, sign, endorse, accept and pay cheques; to settle any liabilities for the company's activities; to transfer the workers' and employees' salaries to banks; to make bank transfers with all UAE banks.
- 2. To conclude contracts with the landlord of the property inside which the company is located; to sign lease contracts and legal papers, to pay the rent; to renew or terminate lease contracts or conclude new contracts; to apply for permits; to pay water, electricity, and phone bills; to finalize all necessary official procedures; to submit and receive applications; to withdraw forms prepared for this purpose, fill and sign the same; to receive issued licenses; to declare the establishment and register the same in the commercial register and chamber of commerce & industry, to renew registration of establishment and pay applicable fees; to sign necessary contracts and documents and finalize all procedures in this respect

توكيل خاص

أنا الموقع أدنا/ محمد همايون محمد يعقوب، الجنسية: باكستان، يحمل جواز سفر رقم (AD6241122) (ويشار إليه فيما يلي ب"الموكل") بصفتي شريكا و مديرا في (ديناميك دلتا للاعمال الكهروميكانيكية ش.ذ.م.م) الصادرة لها الرخصة التجارية من دائرة التنمية الاقتصادية بدبي تحت الرقم (740599) بموجب هذا السند وكلت / دلدار حسين دلاور خان، الجنسية: باكستان، يحمل جواز سفر رقم (CA6898892) (ويشار إليه فيما يلي ب"الوكيل") لتمثيل الشركة والتوقيع نيابة عنها وتشمل صلاحيات الوكيل ما يلي:

- 1. فتح وتشغيل وإغلاق الحسابات المصرفية في أي من البنوك والمصارف العاملة بالدولة باسم الشركة وإدارة الحسابات بالسحب والإيداع وإصدار دفتر الشيكات والتوقيع على الشيكات وتظهيرها وقبولها ودفع قيمتها وأي متطلبات لممارسة نشاط الشركة وتحويل مرتبات العمال والموظفين على البنوك والمصارف والتحويلات لدى كافة البنوك العاملة بالدولة.
- 2. التعاقد مع مالك العقار الذي يقع فيه موقع ممارسة العمل وتوقيع عقود الإيجار وتوقيع الأوراق القانونية، ودفع القيمة الإيجارية وتجديد العقد أو إلغائه أو إبرام عقود أخرى واستصدار الرخص وسداد استهلاكات الماء والكهرباء والهاتف وإنهاء جميع الإجراءات الرسمية اللازمة وتقديم المعاملات واستلامها وسحب النماذج المعدة لهذا الغرض وتعبئتها وتوقيعها استلام الرخص بعد صدورها وإشهار المنشأة وقيدها بالسجل التجاري وغرفة التجارة والصناعة وتجديد تسجيل المنشأة ودفع الرسوم المقررة وتوقيع العقود والمستندات اللازمة لذلك وإنهاء جميع الإجراءات في هذا الخصوص

Legar Translator البراكي الأمين Elzaki Elamin البراكي الأمين الأمين المادة الم

محاكم دبسي DUBAI COURT

0 4 JUL 2019

- 3. To sign on the applications of the Ministry of Human Resources & Emiratization and issue powers of attorney and undertakings for himself or for others; to issue Establishment Card from General Director of Residency & Foreigners Affairs and sign the same; to apply for visas for employees and sign the same; to submit transactions and receive the same; to withdraw forms prepared for this purpose and sign the same; to pay the applicable fees and receive the remaining balance of the same
- 4. To sell, purchase, import and export goods and services related to the Company's activity; to receive any amounts, to issue receipts and discharges; to claim and receive any receivables from third parties in favor of the Company
- 5. To open complaints, to raise and file cases and to follow-up and assign the same after receiving their values; to appoint and remove lawyers; to file and defend any suits and to represent the Company in any case whether filed by or against the Company in litigation with any third party before courts of the UAE. He may represent the Company before Police Stations and Public Prosecution; to attend investigations and submit affidavits and statements; submit legal claims and follow the procedures till the final stages before all courts of different types and degrees in the UAE including Court of First Instance, Appeal Court, and Cassation Court, and to take all litigation and defense actions. He may deliver receive memorandums, pleadings, documents, pleas, warnings, experts' reports, declarations and summons; to attend before all investigation and execution departments in addition to the notary public and all official departments and national and foreign authorities in the UAE; to adduce, approve or object on the evidences submitted by other litigants, enter any lawsuit in his capacity as plaintiff or defendant or joint litigant in respect of cases concerning Company's rights and interests; to request for introducing third parties and file counter cases; to receive judgments in absentia and submit objections and take all necessary actions for appeal and protests regarding all judgments, decisions, and orders through appeal and

- 3. التوقيع على طلبات لدى ووزارة الموارد البشرية والتوطين والتوكيلات والإقرارت والتعهدات لنفسه وللغير واستخراج كروت للمنشأة لدى الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب وتوقيعها وطلب الغيز والتأشيرات للعمال الغير مواطنين والتوقيع عليها، وله حق تقديم المعاملات واستلامها وسحب النماذج المعدة لهذا الغرض وتوقيعها وسداد الرسوم المقررة وصرف بواقيها
- بيع وشراء واستيراد وتصدير السلع والخدمات المتعلقة بنشاط الشركة والقبض والصرف والإبراء، وله أن يطالب ويستلم أية مبالغ أو مستحقات مترصدة للشركة بذمة الغير
- 5. فتح البلاغات والشكاوي ورفع واقامة الدعاوي ومتابعتها والتنازل عنها بعد استيفاء قيمتها وتوكيل المحامين وعزلهم وله الحق ان يرفع او يدفع اية دعوى وله حق الحضور بالنيابة عن الشركة في أي دعوى مرفوعة منها أو ضدها بالخصومة مع أي شخص أو أشخاص مهما كان نوع الخصومة أمام محاكم الدولة وله حق تمثيل الشركة أمام مراكز الشرطة والنيابات العامة وحضور التحقيقات والإدلاء بالإفادات إمامهما، وله حق المتابعة والمطالبة القضائية والسير في إجراءاتها حتى مراحلها النهائية أمام جميع المحاكم داخل دولة الإمارات العربية المتحدة على اختلاف أنواعها ودرجاتها ابتدائى واستئناف ونقض أو تمييز والقيام بكافة إجراءات التقاضى والدفاع فيها، وتسليم واستلام المذكرات والمستندات والالتماسات والإنذارات والاعذارات وتقاربر الخبراء والإعلانات والأوراق القضائية والتبليغ والتبلغ، والحضور أمام جميع دوائر التحقيق والتنفيذ والكتاب العدل وجميع الدوائر الرسمية والمراجع الوطنية والأجنبية في الدولة والإنكار وفي إقامة البينة والتصديق عليها والاعتراض على بينه الخصم، وله حق التدخل في أي دعوي مدعيا أو مدعى عليه أو منضما في الدعاوي التي تمس حقوق الشركة وطلب إدخال الغير واقامة الدعوى المتقابلة وتبلغ الأحكام الغيابية والتقرير/ بعمل

محساكيم دبسي DUBAI COURT

0 4 JUL 2019

Elzaki Elamin

cassation and to waive judgments fully or partially; and to waive any method of appeal; to sign settlement agreements as per his opinion, say and act; to approve the claimed rights, and assign the same; to pay amounts in behalf of the company; to submit real offers and accept the same; to apply for photocopies of judgments and execute the same; to apply for executive attachments; to sell confiscated items and apply imprisonment; to submit execution grievance; to apply for provisional attachment and cancel the same and all the matters mentioned in the article 58 of Civil Proceedings Law

- 6. To pay rents, fees, penalties, bills, and prices of the goods related to the Establishment and to receive the remaining balances.
- 7. To appoint the Company's employees, workers and consultants; to conclude employment contracts with them, to define their salaries and pay the same, to supervise their work, and to terminate their services, and make all administrative actions without limitation
- 8. To issue labor cards and employment visas for the employees and workers, and to renew and cancel the same; to renew the trade license and vehicles registrations cards, and to renew and cancel the same, and to pay the fees and receive the remaining balance of the same
- 9. To dispose of the Company's properties, movable and immovable properties and vehicles and to dispose of the same including sale, purchase and transferring the same to his name or to the name of third parties
- 10. To buy, sell, register, possess, mortgage and settle mortgage and insure vehicles/ cars/ equipment/ machinery/ number plates with Traffic departments and RTA; to sign sale, purchase and transfer and assignment agreements; to finalize customs procedures and payment of fees and fines; to clear all transactions in this regard; to authorize drivers to drive vehicles / cars and dismiss the same.

المعارضات ومباشرة كافة الطرق المقررة للطعن أو التظلم في الأحكام والقرارات والأوامر بطريق الاستئناف والتماس إعادة النظر والتقرير بالنقض والتمييز والتنازل عن الأحكام كلياً أو جزئياً والتنازل عن أي من طرق الطعن فيها والتوقيع على التسوية والصلح والتنازل وفقا لرأيه وقوله والإقرار بالحقوق والتنازل عنها والسداد نيابة عن الشركة وتقديم العرض الحقيقي وقبوله وسحب صور الإحكام وتنفيذها وفي طلب الحجز التنفيذي وبيع المحجوزات والحبس وتقديم إشكالات التنفيذ والحجز التحفظي وتثبيته وإلغائه وبكافة الامور الواردة في المادة 58 من قانون الإجراءات المدنية.

- 6. دفع الإيجارات والرسوم والغرامات وبدلات الإستهلاك وأثمان البضائع الخاصة بالمنشأة وصرف بواقيها
- 7. تعيين موظفي الشركة وعمالها والمستشارين والتعاقد معهم وتسديد أجورهم ودفعها والإشراف والمناظرة على سير أعمالهم وإنهاء خدماتهم وغير ذلك من أعمال الإدارة دون حصر.
- 8. استخراج بطاقات الموظفين والعمال وإقامتهم وتجديدها وإلغائها وتجديد الرخص وإلغائها وشراء وتسجيل السيارات باسم الشركة وتجديد تراخيص سيارات المنشأة وتأجيرها وملاحقتها، ودفع الرسوم المقررة وصرف بواقيها
- 9. كما له الحق التصرف بممتلكات الشركة ومنقولاتها وغير منقولاتها وسياراتها بكافة أوجه التصرف والبيع ونقل ملكيتها سواء لاسمه أو لاسم الغير
- 10. شراء / بيع / تسجيل / تجديد / حيازة / رهن / فك رهن / تأمين المركبات / السيارات / معدات / أليات / لوح ارقام لدى إدارات المرور وهيئة الطرق والمواصلات والتوقيع على عقود الشراء والبيع والتحويل والتنازل وإنهاء الاجراءات الجمركية وسداد الرسوم والغرامات وتخليص جميع المعاملات في هذا الخصوص وتوكيل السائقين لقيادة المركبات / السيارات وعزلهم.



محاكم دبيي DUBAI COURT

0 4 JUL 2019

- 11. To register and follow up all Intellectual property matters of trademarks, patents, designs, and copy rights. To appoint advocates/ persons / Companies for trade mark registration and to file or defend /compromise, register and renew my patents, industrial designs, trademarks copyrights and he has the right to buy trademarks and remove them; and to sell, transfer and register the same and follow-up procedures and inquire about the same; to submit and receive applications in this regard and to sign sale, buying and transfer agreements and all papers, documents and contracts required in this regard.
- 12. To sign all tenders, contracts, documents or receipts of commercial and financial nature on behalf of the company
- 13. To authorize and sanction all vouchers for books of account and payment of all expenses
- 14. To purchase any business, asset or goods on credit
- 15. To buy, sell, lease, mortgage and redemption of any real properties in the name of the Company in the UAE; to agree on the suitable price and pay the same; to sign contracts in this respect and authenticate the same. To transfer the ownership of properties to the name of the Company; to receive title deeds and plans; to take all necessary actions in respect of receiving and registering of any real property in Lands Department of Dubai in the name of the Company
- 16. To register the company before the Federal Tax Authority Ministry of Finance; to update the information accordingly; to submit the tax returns, pay due taxes and make tax payment requests. To object Federal Tax Authority's decisions by legal ways- if necessary; request reconsideration of imposed taxes; to represent the company before the tax dispute resolution committees; to refund taxes and amounts paid at the Authority- if necessary. To appoint auditors and to authorize them to represent the company before the Federal Tax Authority or

11. القيام بتسجيل ومتابعة جميع أمور الملكية الفكرية من علامات تجارية وبراءات إختراع ونماذج صناعية وحقوق الطبع والتأليف، تعيين المحامين / الأشخاص/ الشركات/ وعزلهم لتسجيل علامة تجارية ورفع الدعاوي او الدفاع في اي قضية وايداع وتسجيل وتجديد براءات ايداع وتسجيل وتجديد براءات الاختراع والنماذج الصناعية والعلامات التجارية وله حق شراء وبيع والتنازل عن العلامات التجارية والاستعلام عنها وتقديم الطلبات فيها واستلامها والتوقيع على عقود البيع والشراء والتنازل وكافة الاوراق والعقود والمستندات المطلوبة في هذا الصدد.

- 12. أن يقوم بالتوقيع على كافة العطاءات والعقود والستندات والإيصالات ذات الصفة والمالية التجارية نيابة عن الشركة
- 13. أن يعتمد ويصادق على كل السندات للدفاتر الحسابية ولدفع كافة المصروفات
- 14. أن يقوم بشراء أية أعمال تجارية أو أصول أو بضائع على الحساب
- 15. شراء وبيع وتأجير ورهن وفك الرهن والتنازل عن أي عقارات مسجلة تابعة للشركة بدولة الإمارات العربية المتحدة، والاتفاق على الثمن المناسب ودفعه وتوقيع العقود بهذا الخصوص واتخاذ إجراءات توثيقها وتحويل ملكيتها إلى اسم الشركة واستلام سندات الملكية والخرائط، وله الحق في اتخاذ الإجراءات التي يراها فيما يختص بتسليم وتسجيل العقار لدى دائرة الأراضي والأملاك في دبي باسم الشركة
- 16. تسجيل الشركة لدى الهيئة الاتحادية للضرائب وزارة المالية وتحديث البيانات حين الطلب، وتقديم الاقرار الضريبي وسداد المستحقات الضريبية وطلبات السداد على الدفعات والاعتراض على قرارت الهيئة الاتحادية للضرائب بالسبل القانونية ان لزم الامر وطلب اعادة النظر في الضريبة المستحقة وتمثيل الشركة لدى لجان فض المنازعات الضريبية واسترجاع الضرائب او المبالغ المدفوعة لدى الهيئة ان لزم الامر تعيين مدققي الحسابات وتفويضهم بتمثيل الشركة امام

محاكم دبسي DUBAI COURT

0 4 JUL 2019

الكاتب العدل Notary Public

Elzeki Elseni English - Arabic - English 050 642 9323 04 2631133

- any other authority and to dismiss them and to define their fees and remuneration; to pay debts and collect rights, debts commissions and due indemnities.
- 17. To open branches for the Company inside and outside the UAE; to sign on the minutes of General Assembly Meeting for this purpose on behalf of the company.
- 18. To represent the Company before all official, semi-official, federal or local and Ministries authorities in United Arab Emirates, including but not limited to: Ministry of Human Emiratization, Resources General Directorate of Residency and Foreigners Affairs. Department of Economic Development, Municipalities, Directorate General Of Civil Defence, Chambers of Commerce and Industry, Department of **Tourism** and Commerce Marketing, International Airports, Department of Public Works, Department of Social Services and Commercial Buildings, Department Agriculture, Ministry Information;, of Petroleum Council, Supreme Municipal Department & Urban Planning, Federal Tax Authority, Ministry of Finance, Ministry of Economy & Trade, Licensing Department, Road Transport Authority (RTA), Critical Infrastructure and Coastal Protection Authority, Consulates and Embassies, Banks, Notary Public, Police Departments, Public Prosecution, Courts, Electricity & Water Authority, Ports Customs Authorities, Free Authorities, Etisalat, DU, Post Authority, Ministry of Health and Medical Services and all related matters of the company in the framework of the company's objectives with establishments, companies, natural and legal personalities at all levels and to sign all documents, papers and contracts with or before them.
- 19. He shall draw up regulation relating to the administrative and financial matters.
- 20. To represent me and act on my behalf to dispose of my share in the above-mentioned company including all means of disposition

الهيئة الاتحادية للضرائب او اى جهة اخرى وعزلهم وتحديد أتعابهم وكذلك تسديد الديون وتحصيل الحقوق والديون والعمولات والتعويضات المستحقة بذمة الغير.

17. فتح فروع للشركة داخل وخارج دولة الإمارات العربية المتحدة، وتوقيع محاضر اجتماع الجمعية العمومية لهذا الغرض نيابة عن الشركة.

18. تمثيل الشركة أمام جميع الجهات والدوائر الرسمية وشبه الرسمية الاتحادية والمحلية والوزارات داخل دولة الامارات العربية المتحدة بما فيها على سبيل المثال لا الحصر وزارة الموارد البشربة والتوطين والإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب ودائرة التنمية الاقتصادية والبلديات والادارة العامة للدفاع المدنى وغرف التجارة والصناعة ودائرة السياحة والتسويق التجاري والمطارات الدولية ودائرة الأشغال العامة ودائرة الخدمات الاجتماعية والمبانى التجاربة ودائرة الزراعة وزارة الإعلام والمجلس الأعلى للبترول ودائرة البلدية وتخطيط المدن والهيئة الاتحادية للضرائب ووزارة المالية ووزارة الاقتصاد والتجارة وهيئة الترخيص وهيئة الطرق والمواصلات وجهاز حماية المنشآت الحيوبة والسواحل والقنصليات والسفارات والبنوك والكتاب العدول وقيادات الشرطة ومراكزها والنيابات العامة والمحاكم وهيئة المياه والكهرباء ودائرة الموانئ والجمارك والمناطق الحرة بالدولة ومؤسسة الإمارات للاتصالات وشركة الاتصالات المتكاملة (دو) وهيئة البريد ووزارة الصحة والخدمات الطبية وكافة الوثائق المتعلقة بالشركة في مجال أعمال الشركة مع كافة المؤسسات والشركات والاشخاص الطبيعيين والاعتباربين على كافة المستوبات والتوقيع على العقود والأوراق والمستندات مع أو أمام الجهات المذكورة.

19. يقوم بوضع النظم المتعلقة بإدارة الشركة عموما وأمورها المالية

20. أن يقوم مقامي وينوب عني بما يغني عن حضوري في التصرف بحصتى في الشركة المذكورة بكافة أولجه التصرف

محساكيم ديسي DUBAI COURT

0 4 JUL 2019

such as sale. The Attorney shall have the right to transfer the ownership of the Principal's share to the Attorney's name, to the name of other partners or any other third party; to sign all contracts and addendums in this respect including (changing the commercial activitychanging the commercial name- replacing the directors- Adding and omitting the director powers- increasing the company capital), and attest the same as well as shares sale contracts, contracts for inserting and withdrawing partners Buying shares and selling shares in the name of client for himself or to others; to agree on suitable price and receive the same; to attend the meetings of General Meeting and vote in decisions issued thereat; to finalize the procedures to delete the Principal's name from the Trade License and Commercial Register and Registration Certificates and terminate partnership and liquidate the Company; to appoint liquidator and take all necessary actions in this respect. Also, the Attorney shall have the right to cancel the Principal's visa and sign cancellation papers; to receive banking (investors' guarantees, guarantees guarantees and any other guarantees) before Ministry of Labor and General Directorate of Residency & Foreigners Affairs and to receive such guarantees in cheques and to cash the cheques from banks.

21. He has the right to sub- delegate all or any of these powers to any other person.

In witness whereof, I hereby sign this Special Power of Attorney and request the Notary Public to duly attest the same.

Principal:

والبيع وغير ذلك من الأشكال القانونية للتصرف ونقل ملكيتها سواء لنفسه أو لغيره من الشركاء أو للغير وتوقيع العقود والملاحق بهذا الخصوص بما فيها (تعديل النشاط التجاري-تغيير الاسم التجاري- تغيير المدير - إضافة وحذف صلاحيات للمدير - زبادة رأس المال) وتوثيقها بما وعقود بيع الحمصص وانسحاب وادخال الشركاء وشراء الحصص وبيع الحصص بإسم الموكل لنفسه أو للغير والاتفاق على الثمن المناسب وقبضه وحضور اجتماعات الحمعية العمومية والتصويت على قراراتها وانهاء إجراءات حذف أسم الموكل من الرخصة لالتجاربة كلإسجل التجاري وشهادات القيد وفسخ الشراكة وتعيين مصفى وعمل ما يلزم في هذا الخصوص، وله حق إلغاء إقامة الموكل وتوقيع أوراق الإلغاء وله أيضاً الحق في صرف وقبض قيمة الضمانات البنكية (ضمانات المستثمرين وضمانات العمال وأي ضمانات أخرى) أمام وزارة العمل والإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب أو أية سلطة أو هيئة أخرى وصرف هذه الضمانات من البنوك التي سحبت عليها.

21. وله ان يحيل كل أو اي من هذه السلطات إلى أي شخص آخر.

وعليه أوقع وأطلب من الكاتب العدل التصديق علي هذا التوكيل واعتماده حسب الأصول

الموكل:



محساكيم دبسي DUBAI COURT

0 4 JUL 2019

Notary Public